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PROTOKÓŁ Nr  LI/2014 

z  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 29 maja 2014r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych. Obecnych: 18 radnych. Nieobecne radne: Grażyna Kuszmar, Małgorzata 

Kuszmar i Joanna Pawłowicz. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przywitała zebranych,  

− poinformowała, że na sali obecnych jest 18 radnych, 

− stwierdziła prawomocność obrad i  o godz. 8:00 otworzyła sesję, 

− poinformowała, że Burmistrz prosi o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego punktu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poprosił o wprowadzenia do porządku obrad dodatkowego punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmiany 

Regulaminu targowiska miejskiego „Mój Rynek" w Szczecinku; 

− o konieczności zmiany uchwały w sprawie Regulaminu targowiska powiadomił Wydział Nadzoru Urzędu 

Wojewódzkiego w Szczecinie dopiero w dniu wczorajszym 28.05.2014r.; 

− chodzi o treść paragrafu 15, błędnie powieloną z uchwały podjętej w innej gminie, ponieważ Wojewoda także  

w tamtym przypadku zakwestionował ten zapis; 

− podjęcie proponowanej uchwały zmieniającej pozwoli uniknąć postępowania nadzorczego w sprawie uchylenia 

kwestionowanego zapisu. 

 

Roman Matuszak radny: 

− poprosił, aby zebrani uczcili minutą ciszy pamięć zmarłego przed kilkoma dniami Pana Sylwestra Grzywacza, 

radnego poprzednich kadencji Rady Miasta Szczecinek. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła zebranych o powstanie, 

− zarządziła minutę ciszy w celu uczczenia pamięci zmarłego Sylwestra Grzywacza. 

 

Zebrani powstali i uczcili pamięć zmarłego minutą ciszy. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag zaproponowała wprowadzenie do porządku nowego punktu dotyczącego uchwały, o której 

mówił Burmistrz, prosząc radnych o przegłosowanie tej propozycji. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” przyjęła zaproponowaną zmianę w porządku obrad.  
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przedstawiła porządek obrad z uwzględnieniem przyjętej przez radę Miasta zmiany:                                     

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 12.05.2014r. 

3. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

za 2013 rok. 

4. Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2013 rok. 

5. Uchwała w sprawie zmiany Regulaminu targowiska miejskiego „Mój Rynek" w Szczecinku. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

7. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

8. Wnioski i zapytania radnych. 

9. Zamknięcie sesji 

 

Ad.2. 

Protokół z sesji z dnia 12.05.2014r. został w głosowaniu jawnym przez Radę Miasta przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− omówił procedowanie Komisji Rewizyjnej w sprawie zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu Miasta za 

2013r. oraz w sprawie zaopiniowania sprawozdania finansowego; 

− Komisja Rewizyjna w dniu 31.03.2014r.  w głosowaniu jawnym 4 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

postanowiła zarekomendować Radzie Miasta projekt uchwały, wnioskując jednocześnie o zatwierdzenie 

sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2013r. i sprawozdania finansowego za 2013r.  

− Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwrócił się z pytaniem dotyczącym sprawozdania z wykonania budżetu Miasta odnośnie zapisów na str.141, gdzie  

w pozycji Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska podano wydatki z rezerwy celowej w kwocie 476tys.zł 

przeznaczone na koszty przegranego procesu z firmą SELFA sp. z o.o.  oraz odsetki i zwrot kosztów procesu, 

− prosi o uwzględnienie, czego dotyczył proces i kto był pełnomocnikiem Miasta? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że Miasto było reprezentowane w procesie przez mecenasa Czesława Podkowiaka, 

− zgodnie z umową Miasto naliczyło spółce SELFA kary umowne za nieterminowe wykonanie zadania, 

− sąd uznał jednak, że treść umowy nie jest najważniejsza i przyznał rację SELFIE, 

− Burmistrz uważa rozstrzygnięcie sądu za kuriozalne. 
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Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− w umowie określono konkretny termin zakończenia pracy i sprecyzowane zasady naliczania kar umownych, 

− w tym przypadku nie chodzi o tzw. uznaniowość Miasta co do odbioru robót, ponieważ uznanie, że roboty zostały 

wykonane prawidłowo zależało od Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, jako osoby trzeciej, 

− kary umowne zostały wyliczone zgodnie z treścią umowy, ale sąd to podważył i orzekł inaczej. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− na str.35 sprawozdania w Dziale IV wykazano zakup paczek dla skazanych, jaka to kwota i w jakim celu 

wydatkowana? 

− wykazano również zakup siatki dla ogrodów działkowych, czy chodzi o wszystkie ogrody działkowe i jaka to kwota? 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− zakupiono dwie paczki o wartości po 200zł każda, z okazji Świąt Wielkiej Nocy dla dwóch skazanych, którzy 

pracowali w schronisku dla zwierząt, 

− odnośnie zakupu siatki ogrodzeniowej do Urzędu Miasta w tej kwestii wystąpiło Kolegium Prezesów Ogrodów 

Działkowych prosząc o wsparcie zakupu 20 rolek siatki dla Zjednoczonych Ogrodów Działkowych, 

− koszt zakupu wyniósł 2.701zł. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− na str.46 sprawozdania z wykonania budżetu wykazano, że na rozbudowę monitoringu wizyjnego miasta 

zaplanowano kwotę 80tys.zł, a wykonano tylko ok.10tys.zł,  

− z czego to wynika? oraz na co wydatkowano tę kwotę? 

− wykazano też zakup dwóch rowerów wodnych, dla kogo je zakupiono? 

− czy poza składką i środkami na prowadzenie plaży miejskich przekazano SzLOT-owi jeszcze jakieś pieniądze? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− rowery wodne zakupiono dla OSiR-u. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− kwotę ok.10tys.zł wydano na wykonanie światłowodów do nowej Komendy Powiatowej Policji w Szczecinku, 

− były zaplanowane środki na zakup nowego oprogramowania monitoringu, ale nie doszło do porozumienia z Policją. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− SzLOT jako organizacja pozarządowa może otrzymać środki tylko w drodze konkursu, 

− 150tys.zł to kwota na prowadzenie plaży miejskich uzyskana przez tę organizację w wyniku wygrania konkursu, 

− poza składką płaconą przez Miasto jako członka organizacji, Miasto SzLOT-owi nie przekazało więcej żadnych 

środków. 
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Roman Matuszak radny (Klub Radnych Wspólnoty Samorz ądowej): 

− Klub Radnych będzie głosował za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu miasta 

i sprawozdania finansowego, 

− to pierwszy rok w kadencji obecnego Burmistrza, który zakończył się wynikiem dodatnim, i w którym na koniec roku 

pozostała nadwyżka budżetowa. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę: 

Nr XLIX/448/2014  
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za  2013 rok oraz sprawozdania  

z wykonania bud żetu za 2013 rok. 
 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 05.05.2014r. w głosowaniu jawnym 4 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymujących się” postanowiła zarekomendować Radzie Miasta podjęcie proponowanej uchwały  

i udzielenie Burmistrzowi absolutorium. 

 

Roman Matuszak radny (Klub Radnych Wspólnoty Samorz ądowej): 

− Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej w przeciwieństwie do poprzedniej uchwały w tym przypadku nie będzie 

głosował za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi absolutorium, ze względu na pięć uwag, 

− radni Wspólnoty Samorządowej uważają, że wykonanie pozytywne budżetu było okupione znaczą podwyżką 

podatków i opłat lokalnych, 

− w 2013r. nastąpił znaczny wzrost podatku od nieruchomości w stosunku do roku 2012, 

− nastąpiła znaczna podwyżka opłat za odbiór odpadów komunalnych, 

− przy próbie obniżenia tej opłaty w 2013r. podjętej przez radnych Wspólnoty Samorządowej, Burmistrz i pozostali 

radni storpedowali ten pomysł, 

− przy uchwalaniu budżetu miasta na 2013r. Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej zgłosił kilka drobnych poprawek, 

które nie zostały uwzględnione, 

− radni opozycji nie akceptują ponadto zaciągania nowych kredytów na spłatę już istniejących zobowiązań, ponieważ 

nazywane jest to „rolowaniem” kredytu, 

−  wielokrotnie radni Wspólnoty Samorządowej prosili o wyjaśnienia dotyczące finansowania SzLOT-u przez Miasto,  

− Klub Radnych wie, że Burmistrz tłumaczy, iż SzLOT to organizacja pozarządowa funkcjonująca na podstawie innych 

przepisów, ale Klub Radnych się z takim stanowiskiem Burmistrza nie zgadza, 
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− poza tym absolutorium to nie tylko ocena samych liczb, ale także tego co Burmistrz zrobił lub czego nie zrobił, 

dlatego Klub Radnych będzie przeciw udzieleniu absolutorium. 

 

Roman Miazga radny (SLD): 

− zapoznał się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

− uważa, że sprawozdanie pod względem technicznym jest przygotowane i opracowane w sposób prawidłowy, 

− zacytował kwoty dochodów i przychodów budżetowych oraz kwoty wydatków, jakie zostały zamieszczone  

w sprawozdaniu z wykonania budżetu, 

− zaplanowane dochody nie zostały w pełni wykonane, niewykonanie wynosi 3,5%, 

− gdyby jednak nie podwyżka podatku od nieruchomości, budżet wypadłby o wiele gorzej, 

− powołał się na dyskusje podczas sesji dotyczących absolutorium w latach poprzednich, 

− uważa, że znowu przeszacowana została w budżecie sprzedaż mienia komunalnego, tym bardziej, że zmniejszają 

się zasoby tego mienia, 

− zadłużenie Miasta na koniec roku wyniosło 44,28%, 

− odnośnie składki do SzLOT-u  po raz kolejny radni SLD zwracają uwagę, że taki sposób przekazywania środków 

społecznych pozbawia możliwości szczegółowego sprawdzenia, na co konkretnie te środki zostały wydatkowane, 

− zamierza sprawdzić dokładnie, na co konkretnie wydatkowano kwotę 150tys.zł przekazaną SzLOT-owi na 

prowadzenie plaży miejskich, poprosił o udzielenie odpowiedzi na piśmie w terminie 1 miesiąca. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radny Roman Miazga sugeruje, że uchwalony budżet był zbyt optymistyczny, i że budżet w 2013r. zakończył się 

tragicznie, 

− kieruje więc swoje słowa do tych, którzy słuchają i oglądają sesję  uważając, że 2013r. był bardzo dobrym rokiem, 

− nie tylko wzięto mniej kredytów od zaplanowanych, ale zadłużenie Miasta na koniec roku wyniosło mniej, niż 

przewidywano, zamiast przeszło 45% wyniosło ok.44%, 

− radni SLD co roku powtarzają to samo na temat sprzedaży mienia komunalnego, ale Burmistrz już tę kwestię 

wielokrotnie omawiał i wyjaśniał,  

− planując budżet nie jest znana  jeszcze konkretna kwota dotacji przekazywanych Miastu, chociaż wiadomo, że 

dotacje Miasto otrzyma, 

− dlatego w celu zbilansowania budżetu przy jego uchwalaniu wykazywane są teoretyczne przychody ze sprzedaży 

mienia, o których już przy ich uchwalaniu Burmistrz uprzedza, że mogą okazać się nie realne, i dopiero po otrzymaniu 

dotacji następuje odpowiednie przeksięgowanie poszczególnych kwot, 

− absolutorium to nie jest kwestia, o której mówił radny Roman Matuszak, ale dotyczy jedynie tego, czy budżet został 

przez Burmistrza wykonany zgodnie z prawem, czy nie, 

− sam był kiedyś w zarządzie Miasta, a potem w opozycji, ale nigdy nie głosował przeciwko udzieleniu absolutorium 

ówczesnemu Burmistrzowi, ponieważ rozumiał jaka jest rzeczywista rola absolutorium, 

− radni Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej wpierw głosując za przyjęciem sprawozdania z wykonania budżetu,  

a następnie zapowiadając głosowanie przeciw udzieleniu absolutorium sami się ośmieszają, 

− podwyżkę podatku od nieruchomości uchwaliła Rada Miasta, 

− słusznie zauważył radny Roman Miazga, że zasoby mienia komunalnego się zmniejszają i dlatego Miasto już teraz 

musi przygotowywać się do tego, że swoje zadania będzie realizowało z wpływów z podatków i opłat lokalnych, 
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− dla przedsiębiorców podatek od nieruchomości nie ma większego znaczenia,  

− nawet jeśli ze względu na posiadanie przez firmę wielu obiektów o dużych powierzchniach wymaga płacenia 

wysokiego podatku od nieruchomości, to i tak w stosunku do obrotów takiej firmy jest to niewielki koszt, 

− Regionalna Izba Obrachunkowa wskazuje, że gminy nie powinny rezygnować ze swoich dochodów, 

− jeżeli chodzi o opłaty za odbiór odpadów to wynikają one ze zmienionej ustawy, i dotyczy to całej Polski, 

− to nie Burmistrz uchwala ustawy, tylko Sejm, 

− Miasto oszacowało koszty i na tej podstawie prawidłowo wyliczyło opłatę, co widać po roku obowiązywania nowych 

przepisów,  

− opłata wyliczona na kwotę  ok.14zł przypadającą na 1 mieszkańca jest stawką racjonalną, 

− radni opozycji wystąpili z propozycją obniżki opłat dla celów populistycznych, ponieważ nie było wówczas możliwości 

obniżenia tych opłat, 

− z kolei argument, że propozycje poprawek do budżetu przy jego uchwalaniu zgłoszone  przez opozycję nie zostały 

przez Radę Miasta uwzględnione, nie jest argumentem przemawiającym za nieudzielaniem Burmistrzowi 

absolutorium, 

− gdyby był zarzut, że budżet został wykonany niezgodnie z uchwałą lub niezgodnie z prawem, to co innego, ale nic 

takiego nie miało miejsca i byłaby to nieprawda, 

− odnośnie tzw. rolowania kredytu wyjaśnił, że większość kredytów idzie na spłatę kredytów poprzednio zaciągniętych, 

nie powodując jednak większego zadłużania Miasta, 

− Miasto weszło w nowy 2014r. z wolnymi środkami w kwocie ponad 5mln zł, czy to ma być przejaw niegospodarności? 

− w 2013r. nastąpiło zmniejszenie wydatków budżetowych, w tym na administrację, 

− planowane na ok.103 mln zł wydatki wyniosły ok.96 mln zł, 

− to świadczy o tym, że Miasto nie szasta pieniędzmi, ale wydaje je w sposób racjonalny i to jest zadaniem Burmistrza, 

− odnośnie SzLOT-u argumenty opozycji są kuriozalne,  

− Miasto jest członkiem tej organizacji i poprzez to ma kontrolę nad wydatkowaniem środków przez SzLOT, 

− radni opozycji nie wykazali inicjatywy, aby pozyskać informacje, które nie są tajne, ale nawet podczas Zgromadzenia 

Członków prezentowane były w formie multimedialnej, 

− czy radni SLD byli na tym Zgromadzeniu? niestety nie, chociaż nie było ono utajnione, 

− uważa, że argumenty opozycji są wydumane, 

− powodów do udzielenia absolutorium nie ma. 

 

Roman Matuszak radny: 

− widzi, że Burmistrz odzyskał już siły po Biegu Osińskiego, ponieważ mówi już z dużą swadą, 

− były sesje, na których padały pytania o SzLOT, 

− może na przyszłość do sprawozdania finansowego można byłoby załączyć sprawozdanie finansowe SzLOT-u? 

− może kiedyś opozycja zagłosuje za udzieleniem Burmistrzowi absolutorium, jeśli będzie jeszcze taka okazja  

w podobnym składzie Rady Miasta, ale nie dziś, 

− ma inne zdanie od Burmistrza, 

− Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej nie zagłosuje za udzieleniem absolutorium. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− słuchając dyskusji w pełni zgadza się ze stanowiskiem Burmistrza, 
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− przy absolutorium bada się, czy Burmistrz wykonał budżet? 

− jeśli nie, to trzeba zawiadomić organy ścigania, jeśli tak, to trzeba zagłosować za udzieleniem absolutorium, 

− czy jest coś złego w inwestycji polegającej na budowie nowych śmietników? 

− bez inwestowania nie ma oszczędności ani dodatkowych dochodów, 

− też prowadzi działalność gospodarczą i również uważa, że podatek od nieruchomości nie jest znaczącym 

obciążeniem, a poza tym jest kosztem powodującym zmniejszenie podatku dochodowego, 

− Burmistrz mógł wydać zaoszczędzoną nadwyżkę, ale tego nie zrobił. 

 

Roman Matuszak radny: 

− uważa, że nie chodzi o oszczędności Miasta, ale o to, by oszczędności mieli mieszkańcy, 

− największym inwestorem nie powinien być Urząd Miast, ale jego mieszkańcy i przedsiębiorcy,  

− może w Szczecinku tak nie jest, bo jest duża firma,  

− mieszkańcy i szczecineccy przedsiębiorcy nie są największymi inwestorami. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− też chciałby, żeby to mieszkańcy byli największymi inwestorami, 

− ale z informacji medialnych wynika, że w Szczecinku jest 11 milionerów, czy to świadczy o tym, że Miasto jest 

biedne? 

− Szczecinek rozwija się w dobrym kierunku, 

− ma znajomych, którzy co roku przyjeżdżają do Szczecinka z miejscowości nadmorskiej, i bardzo im się tu podoba, 

− uważa, że 2013r. był rokiem budżetowym bardzo dobrym dla Miasta. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− nie wie, czy osoby które mówiły o trudnej sytuacji mieszkańców Szczecinka robiły w tym kierunku jakieś badania 

socjologiczne? 

− uważa, że w Szczecinku jest wielu ludzi, którzy świetnie sobie radzą. 

 

 Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnośnie wypowiedzi radnego Romana Matuszaka uważa, że to co powiedział radny jest nieprawdą,  

− podał wiele przykładów nowych inwestycji realizowanych przez szczecineckich przedsiębiorców,  poza firmą KRONO, 

która buduje fabrykę mebli, w tym między innymi ELDA-ELTRA, EUROKOPERT, nowa fabryka Słowianki, inwestycje 

w opiece zdrowotnej realizowane przez podmioty prywatne, hotel AKTIV, inwestycje firmy TRAWNIK rzędu kilkunastu 

milionów złotych, które rozpoczną się już może w 2014r., 

− być może radny o nich nie słyszał dlatego, że pracuje poza Szczecinkiem, 

− rosną domy jednorodzinne na Świątkach i w Trzesiece, i to się dzieje teraz, a nie 20 lat temu, kiedy radny był 

Wiceburmistrzem, 

− radna Małgorzata Golińska pracuje w Lasach Państwowych, które także szykują duże inwestycje,  

− firma Nowak i Nowak uruchomiła dużą produkcję okien na eksport, czy radny o tym słyszał? 

− występuje co prawda w Szczecinku jak w całej Polsce szara strefa, której lepiej żeby nie było, ale mimo to rozwija się 

budownictwo, 

− firmy szczecineckie sygnalizują Staroście Szczecineckiemu brak ludzi chętnych do pracy, 
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− czy to świadczy o tym, że w Szczecinku brakuje inwestycji ze strony prywatnych podmiotów? 

 

Roman Matuszak radny: 

− Burmistrz przez 8 lat opowiadał o rozpoczęciu budowy fabryki mebli, która ruszyła dopiero nie dawno, 

− inwestycji, o których teraz mówi Burmistrz jeszcze nie widać,  

− uważa, że Burmistrz w tej kwestii jest mistrzem demagogii. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− uważa, że wystarczy zobaczyć siedzibę Lasów Państwowych w Szczecinku, żeby stwierdzić, że są w mieście firmy, 

które też inwestują. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− potwierdził realizację inwestycji przez Lasy państwowe, 

− uważa, że głosowanie rozstrzygnie toczącą się dyskusję, 

− uwagi, które wypowiedziano w dyskusji nie miały żadnego związku merytorycznego z kwestią absolutorium. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę, że definicja absolutorium nie jest wymysłem Klubu Platformy Obywatelskiej ani Burmistrza, ale 

wynika z ustawy, 

− radny Janusz Rautszko wyjaśniał to wielokrotnie przy poprzednich głosowaniach nad absolutorium, 

−  opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej nie wskazuje, że budżet został wykonany nieprawidłowo, 

− radni opozycji również nie wykazali, aby w którymś punkcie budżet został źle wykonany, 

− uważała, że skoro sprawozdanie z wykonania budżetu i sprawozdanie finansowe zostały przyjęte jednogłośnie, to 

również absolutorium zostanie udzielone jednogłośnie, 

− skoro radni opozycji uważają inaczej, w takim przypadku pozostaje tylko przystąpić do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę: 

XLIX/449/2014 
w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek  absolutorium  

z tytułu wykonania bud żetu za 2013 rok. 
 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poinformowała, że Burmistrz uzyskał absolutorium z tytułu wykonania budżetu Miasta w 2013r., 

− o godz.9:10 ogłosiła przerwę w obradach, prosząc Komisję Rozwoju Gospodarczego i Samorządności  

o zaopiniowanie projektu uchwały wprowadzonej do porządku obrad jako dodatkowy punkt. 

 

Obrady zostały wznowione o godz.9:20. Obecnych 18 radnych. 
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Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

XLIX/450/2014  

w sprawie zmiany Regulaminu targowiska miejskiego „ Mój Rynek" w Szczecinku. 

 

Ad.6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

− uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.7. Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta. 

− uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 8. Wnioski i zapytania radnych: 

Marek Bogdanowicz radny: 

− uważa, że działalność Prezesa AQUA-TUR źle wpływa na funkcjonowanie tej spółki, ale ze względu na to, że Prezes 

jest nieobecny na sesji, nie chce teraz o tym mówić. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie wie co radny ma na myśli, ale obiecuje zorganizowanie spotkania z udziałem Prezesa spółki i radnego w celu 

wyjaśnienia tej sprawy. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na wyczerpanie porządku obrad zamknęła sesję. 

 

Obrady zakończono o godz. 9:25 Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 


